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Dansbanan vid Föreningslokalen Lycksta

Sekreterare

Carlos Stubing

Protokolljusterre

Anders Mattsmyr, Christina Aspgren.
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Föreningens ordftirande Jonne Hautala öppnade ståfunman som styrelsen, I Ståimmans öppnande
med anledning av läget med covid-lg pandemin, valt att hålla utomhus 

I

vid fiireningens dansbana och håilsade sarntliga som slutit upp våilkomna.l

Röstliingden fastsUilldes till5l stycken röstberättigade, varav 5 stycken | *Orrr*rd
via frrlhnakter. 

I
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I

Till ordftirande fiir stiimman valdes Lars Ericson. I VA av ordftirande fiir
I stiimman

$3 I

I

Till sekreterare ftir stiimman utsågs Carlos Stubing. I U" av sekreterare ftir
I stiimman$4 
I

Till att jåimte stiimmoordftirande justera protokollet valdes I Protokolljusterare
Anders Mattsmyr och ChristinaAspgren. 
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I

I
Stiimman beslutade att godkåinna kallelsen som meddelats genom I Kallelse
utskick via post. 
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I

Stiimmoordfiiranden fiiredrog styrelsens årsberättelse ftir tiden I Styrelsens årsberättelse
l januari 2A20 - 3l december2D2}. I
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Lycksta Samfti[ighetsft]rening PROTOKOLL
Datun

2021-06-10

Revisor Bertil strtim ftiredrog revisionsberättelsen och informerade om
att man granskat styrelsens protokoll av våisentliga beslut, åtgåirder och
ftirhållanden i ftireningen och affman anser att styrelsen fiiljer
ftireningens stadgar och har en god redovisning. Årsredovisningen, som
har upprättats av Riksbyggen, ger enligt revisorerna en rättvisande bild
av resultat och stiillning. Revisorerna tillstyrker dåirftir att
fiireningsstiimman fastsUiller resultatriikningen och balansråikningen ftir
2020 ochatt resultatet disponeras enlig fiirslaget i
ftirvaltningsberättelsen och revisorerna tillstyrker även att styrelsen
bevilj as ansvarsfrihet fiir verksamhet säret 2020.

Stiimman beslutade i enlighet med av styrelsen framtaget och av
revisorerna tillstyrkt fiirslag att årets resultat fiire fondfiiråindringar om
l3l 474 kr med avdrag ftir årets fondavsiitfiring 75 000 kr och tillägg
fiir årets ianspråktagande av underhållsfond 31 875 kr, totalt 395 220
kronor balanseras i ny råikning.

$7

Stiimman beslutade att i enlighet med revisoremas ftirslag bevilja
styrelsens ledamöter ansvmsfrihet fiir fiirvaltningen under tiden
1 januari 2020 - 3l december 2020.

s8

styrelsen informerar om åindringen på anläggningsbeslutet som måste
göras av kommun ifall man vill iindra underlaget på vägen eller
installera lyktstolpar i samftilligheten. Diskussion ftirs om ftir- och
nackdelar på att genomftira dessa åindringar och om den ekonomiska
örlusten som görs även om samftilligheten inte ftr igenom den
åindringen. Det uppstod våildigt många ffigor om hur hela processen går
till och dess lagliga bindning. ordfiirande ber niirvarande röstberättiga
att rösta ftir och emot ftir att komma till ett avslut i åirendet. Stiimman
avslår styrelsens ftirslag till att ändra anlägeningsbeslutet.

En motion har inkommit till årets stiimma" men pga. att den saknades i
kallelsen till årsmötet, valdes denna motion att bordläggas till niista
stiimma-

se

Sfiimman beslutade att bibehålla safilma arvoden som tidigare år och
stiimman faststiillde dåirmed ftiljande arvoden att gällatill nåista
ordinarie fiSreningsstiimma

Styrelsen 87 344 kr att inom sig ftirdela.

Revisorer och valberedning delar på ett arvode om 7 501 kr.

,/,t gtrcft /w

sid 2 (s)

Revisorernas berättel se

Resultatdisposition

Ansvarsfrihet

Framstiillningar från
styrelsen eller motioner
från medlemmanur

Arvoden



Lycksta Samfiillighetsfiirening PROTOKOLL
Datum

2021-06-10
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Ordftiranden ffigade om det fanns någon som hittat något fel i den
debiteringsliingd som bifogats i årsredovisningen. Några stavfel var det
som noterats vid avprickningen och innan mötet, annars inga
synpunkter. Stiimman godtar debiteringslZingden samt budgetftirslaget.

s11

Jenny Blomdahl avgick från styrelsen och Ewa Björnbom avslutar sin
mandat period, &irav behöver styrelsen 2 stycken nya
styrelseledamöter. Jonne Hautal4 Carlos Stubing och Karl-Johan
Kördel sitter kvar i styrelsen till niista stiimma, enligt pågående

mandatperiod.
Stiimman behöver dålrftir välja in 2 stycken ordinarie styrelseledamöter,
samt två nya suppleanter.
Valberedningen har delgivit styrelsen sina fiirslag,
Annette Törnblom och EwaBjömbom som ledamöter, samt Linda
Daneshmand och Pierre Lauren som suppleanter.

Stiimman beslutade diirefter att vilja ftiljande till ordinarie ledamöter:

sid 3 (s)

Styrelsens ftirslag till
utgifts- och inkomststat
samt debiteringslåingd

Val av styrelseledamöter

Annette Törnblom
EwaBjörnbom

Ledamöter
Jonne Hautala, ordf.
Karl-Johan Kördel
Carlos Stubing
Annette Törnblom
Ewa Bjömbom

Sunpleanter
LindaDaneshmand
Pierre Lauren

2är
2åE

Stiimman beslutade att våilja fiiljande till suppleanter:

Linda Daneshmand I år
Pierre Lauren I år

Stiimmoordftiranden frågade stiimman om styrelseordfiiranden skulle
våiljas av stiimman eller om styrelsen skulle göra det vid sin
konstituering. Det beslutades att stiimman ska våilja styrelseordfiirande.
Som styrelseordfiirande på I år valde stiimman Jonne Hautala.

Efter ftirrättade val har styrelsen ftiljande sammansåitbring:

Val av suppleanter

Val av styrelseordfiirande

Vald till stämman
2022
2022
2022
2023
2023

Vald till stämman
2022
2022
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Daturn

202t-06-t0
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Ståimman beslutade att våilja Rolf Lindstöm och Bertil Ström som
ordinarie revisorerpå 1 år.

Sfiimman beslutade att välja Leif Wallinder som revisorssuppleant på I
år.

s13

Valberedningen låimnade in fiirslaget att ge den sittande styrelsen
att finna nya medlemmar till framtida behov av

styrelseledamöter. Sfiimman beslutade att inte ha en valberedning och
att ge styrelsen uppdraget att genomftira valberedningens arbete.

s14

o Samftillighetens flaggaåterlämnades vid stiimman och stlimman
utsåg Annette Tömblom till ny ansvarig flaggmåistare.

o Besöksparkering på Fagottvåigen ska ses över, åtgärdas och
slutfiiras ftir att efterlikna resterande platser på området.

o Vägunderhåll togs upp till diskussion då man anser att vägama åir

i daligt skick. Styrelsen infonnerade aff man har begåirt offert och
fiimyanden av tidigare inlåimnade anbud fiir att åtgåirda detta-
Styrelsen vet nu vilken åtgiird och vägunderlag medlemmar vill
ha i samftilligheten.

o Underhåll på våra grönytor och de allmåinna planen togs upp då
man anser att detta skötts dåligt och runt Dragspelssvåingen
brister det ganska mycket. Styrelsen informerar att den nya
underhållsplanen med vår tråidgårdsftirvaltare har fiirnyats och
fiirtydligats, ftir att deras mbete ska kunna leva upp till
grundavtalet.

o Miljöstationen som åir placerad låings med Lyckstavägen togs upp
i diskussion. Hanteringen brister mycket och det rir fortfarande
våildigt många objudna gåister som anviinder miljöstation fel på
våran bekostrad. Styrelsen informerar att det finns ingen annan
plats i samfrllighetens område diir denna station kan vara utan att
nagon störs eller gör att oliigenheter och problem fiirsvinner.
Styrelsen ber ståimman att ge dem uppdraget att aweckla
miljöstationen. Stiimman bifaller fiirslaget och ger styrelsen i
uppdrag att aweckla miljöstationen.

sid 4 (s)

Val av två revisorer och
en revisorssuppleant

Valberedning

Ovriga frågor

N,bte-ch ffih



Lycksta Samftillighetsfr rening PROTOKOLL
Ddum

2021-06-10

Förslag till att en mer exakt karta av Lycksta skall finnas på
hemsidan. Styrelsen ser över detta-

Styrelsen informerar att den nya hemsidan kommer att lanseras
innan midsommar och inbjuder alla medlemmar att ta en titt.

$rs

Ståimmoprotokollet kommer att anslås på anslagstavlan och på
ftireningens hemsida www.lycksta.org inom 14 dagar.

$16

Lars Ericson avslutade med att tackaalla som deltagit på ståimman och
ftirHarade dämed densamma avslutad.

Vid protokollet

sid 5 (5)

Meddelande om plats dåir

stiimmoprotokollet hålls
tillgåingligt

Avslutning


